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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                  GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/15-04/11 
URBROJ: 2170-01-09-10-15-2 
Rijeka, 28.11.2015. 
 
 
 

 
Z A P I S N I K  

13. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ 
održane 

28. studenog 2015. godine s početkom u 10.00 sati u prostorijama Mjesnog odbora, Žrtava fašizma 2 

 
 
 

 Sjednicu je temeljem članka 11. Poslovnika o radu VMO sazvao predsjednik 
VMO pozivom od 25.11.2015. uz predloženi 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Verifikacija komunalnih prioriteta za 2016. godinu 
2. Doček Djeda Božićnjaka – hodogram aktivnosti 
3. Bilten 
4. Razno 

 

 
Na sjednici su bili nazočni svi članovi Vijeća i Koraljko Pasarić – predsjednik 

Pododbora za kulturu i urednik glasila „Pod Voltun“. 
Nakon što je utvrđen kvorum, dnevni red je prihvaćen. 
 
AD 1) 
 

 Na početku sjednice, tajnik MO napomenuo je kako su vijećima mjesnih odbora 
napokon pristigli od strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav obrađeni 
prijedlozi komunalnih prioriteta na koje se treba očitovati na ovoj sjednici. 

Potom je tajnik još jednom prezentirao vijećnicima tablicu  obrađenih prijedloga 
komunalnih prioriteta za 2016. godinu., tj: 

 

 

MO ŠKOLJIĆ  
UKUPNO: 

MO 81.000,00 

1 
Proširenje nogostupa u Vodovodnoj 
ulici kod kućnog broja 2 

RP 20.000,00 

2 

Sanacija nogostupa u Ulici Fiumara 
od križanja s Ulicom Žrtava fašizma 
do spoja s Trgom Bana Jelačića 

RP 80.000,00 

3 

Sanacija nogostupa u Ulici Žrtava 
fašizma od križanja s Ulicom Ivana 
Grohovca do križanja s Agatićevom 
ulicom 

RP 70.000,00 

4 

Sanacija kolnika u Ulici Školjić od 
križanja s Titovim trgom do Ulice 
Ivana Grohovca 

RP 90.000,00 

5 

Postava zaštitne ograde iza 
trafostanice u Vodovodnoj ulici 
nasuprot kućnog broja 23 

RP 5.000,00 
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Kako je tom prilikom naveo, od liste komunalnih prioriteta VMO treba odbrati jedan ili 
više njih u okviru pripadajućih 81.000,00 kn. 

Vijećnik Predrag Miletić predložio je da se cjelokupni iznos usmjeri na stavku br. 2 
(„Sanacija nogostupa u ulici Fiumara od križanja s Ulicom Žrtava fašizma do spoja s 
Trgom Bana Jelačića“)  jer smatra da su stavke 1 i 5 uzaludno i bespotrebno trošenje 
novca, za stavku 4 nema dovoljno sredstava, a kod stavke 3 ostalo bi neutrošenih 
sredstava. Ponovio je još jednom svoj stav da je u ovakvim situacijama i s ovako malim 
sredstvima asfaltiranje i saniranje nogostupa i kolnika najsvrsishovitiji i građanima MO-a 
najkorisniji način utroška sredstava za komunalne prioritete. Također je napomenuo da 
bi kod točke 3 („Sanacija nogostupa u Ulici Žrtava fašizma od križanja s Ulicom Ivana 
Grohovca do križanja s Agatićevom ulicom“) trebalo pisati „Sanacija nogostupa u Ulici 
Žrtava fašizma od križanja s Ulicom Ivana Grohovca do OŠ Nikola Tesla“ jer je od škole 
do Agatićeve nogostup u dobrom stanju. 

Vijećnik Marijo Antić nije se složio da je točka 5 bespotrebno trošenje novca jer se 
radi o lokaciji (trafostanica) iza koje se skuplja smeće, neodgovorni pojedinci obavljaju 
nuždu i sve to itekako smeta ljudima koji žive u blizini, te se za relativno mali iznos, a koji 
po njegovom mišljenju može biti i manji, taj problem može riješiti. 

Predsjednik VMO Juro Perković istaknuo je da bi se načelno mogao složiti s 
vijećnikom Miletićem da točka r.br. 1 ne bi bila neophodna, ali samo pod uvjetom da 
gradsko prometno redarstvo bolje radi svoj posao i sa te pozicije uklanja nepropisno 
parkirane automobile, pa onda niti ovakva građevinska intervencija ne bi bila potrebna, 
ali što nije slučaj. Također smatra da je bolje u jednoj godini napraviti dva ili tri manja 
zahvata nego samo jedan veći, te je predložio slijedeći raspored sredstava komunalnih 
prioriteta za 2016. godinu: 

 
  

 

MO ŠKOLJIĆ  
UKUPNO: 

MO 81.000,00 

1 
Proširenje nogostupa u Vodovodnoj 
ulici kod kućnog broja 2 

RP 20.000,00 

2 

Postava zaštitne ograde iza 
trafostanice u Vodovodnoj ulici 
nasuprot kućnog broja 23 

RP 5.000,00 

3 

Sanacija nogostupa u Ulici Žrtava 
fašizma od križanja s Ulicom Ivana 
Grohovca do OŠ Nikola Tesla 

RP 56.000,00 

 
Koji je potom jednoglasno prihvaćen. 
    
 
AD 2) 
 
Tajnik MO izložio je vijećnicima programsku aktivnost „Doček Djeda Božićnjaka“ 

planiranu za prosinac 2015. godine i osnovne programske i administrativne pretpostavke 
za realizaciju. 

Nakon provedene rasprave, VMO je zaključilo: 
- program dočeka Djeda Božićnjaka organizirat će se kao i prijašnjih godina za 

djecu s područja MO predškolske dobi, u drugoj polovini prosinca 2015., prije 
Božićnih blagdana 

- program obuhvaća prigodnu kazališnu predstavu u KUC „Kalvarija“ i podjelu 
manjih poklon paketa, ukupno do iznosa 4.000,00 kn 

- ovlašćuje se tajnik MO da u primjerenom roku obavi prijavu djece za ovaj 
program, pripremi potrebne ugovore i zajedno s predsjednikom VMO dogovori i 
ugovori izgled i dostavu poklon paketića 
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AD 3) 
 
 Predsjednik pododbora za kulturu i urednik glasila MO Školjić „Pod Voltun“, 
Koraljko Pasarić, predložio je Vijeću da se krene u pripremu, tisak i distribuciju novog 
dvobroja lista, a što je i bilo predviđeno Programom rada MO za 2015. godinu. Obzirom 
na raspoloživa sredstva financijskim planom predložio je da se ovaj dvobroj tiska u 600 
primjeraka, format A5, 32 stranice, a što bi se prema informacijama koje je dobio od 
tajnika MO moglo financirati raspoloživim sredstvima od 5.600,00 kn. Znatan dio 
distribucije u poštanske sandučiće preuzeo bi on, a za dio (Vodovodna i dio oko ulice 
Školjić i Ivana Grohovca) zamolio bi vijećnike MO da pomognu u tom poslu. 
 Što se tiče tema glasila, odnosno tekstova, dio je već spreman, a dio bi se 
pripremio u suradnji s tajnikom MO i vijećnikom Predragom Miletićem, kako je to i do 
sada bila uobičajena praksa. 
 Kao teme predložio je: 

- otkrivanje spomen ploče Giovanni Ivanu Kobleru  
- osvrt na realizaciju komunalnih prioriteta za 2015. godinu, kao i na planirane za 

2016. 
- tekst o gradskom stupu ispred Municipija 
- 10. Ljeto u Starom gradu, sportske igre mjesnih odbora, Dani MO, Kup Delte, 

najava programa dočeka Djeda Božićnjaka 
- priča o „Autotroleju“ u rubrici „Jučer, danas, sutra“  
- zanimljivosti i crtice iz MO-a 
Vijeće MO u cijelosti se suglasilo s prijedlozima g. Pasarića.  

   
AD 4) 
Pod točkom „razno“ tajnik MO informirao je Vijeće o potrebi usvajanja Rebalansa 

financijskog plana MO za 2015. godinu obzirom da je tijekom godine pri financiranju 
određenih programa došlo do manjih odstupanja u odnosu na pozicije financijskog 
plana, ali u cijelosti se potrošilo u okviru raspoloživih sredstava. 

Također je istaknuo da će na narednoj sjednici VMO trebati usvojiti Financijski plan 
za 2016. godinu a kojeg bi pripremio nakon što dobije konačna očitovanja stručnih 
povjerenstava na prijedloge aktivnosti iz Programa rada MO za 2016. godinu kao i druge 
stručne upute, obzirom da će zbog prelaska mjesnih odbora u Riznicu Grada Rijeke 
vjerojatno doći do određenih administrativnih promjena u načinu kreiranja financijskog 
plana. 

Vijeće se usuglasilo da naredna sjednica bude krajem prosinca, nakon izvršenog 
programa Dočeka Djeda Božićnjaka, kad se očekuje da bi bili poznati i svi elementi za 
donošenje rebalansa financijskog plana za 2015. i financijskog plana za 2016., a čime bi 
se ujedno zaključio rad VMO u ovoj godini. 

Kako pod točkom „razno“ nije bilo dodatnih zaključaka, predsjednik VMO je u 
12:00 zaključio sjednicu.  

 
Zapisničar:                                                                                Predsjednik VMO: 
Robert Baus, tajnik MO                                                            Juro Perković        


